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Sent: Wed 3/17/2021 3:28:00 PM

Subject: RE: factsheet besmettingen

Received: Wed 3/17/2021 3:28:00 PM

Conclusies onderzoek en surveillance epidemiologie bij kinderen na heropenen scholen 16 mrt 2021 SvdH.docx

Hol IEEEEN
Hierbij mijn opmerkingen, ik vond alles nog niet zo duidelijk. Begrijp ik het goed dat je dit als leidraad wilt

gebruiken voor aanpassing van de webpagina?

Groeten,

rrom: EXE) EH EXE SEXESvm n>
Sent: Wednesday, March 17,2021 1:53 PM

@rivm.nl>; BEE 5.1.2e3 51.2e

@rivm.nl>;

@rivm.nl>; ERS

@rivm.nl>;

Subject: RE: factsheet besmettingen

HoJEN

Dank voor het doorsturen van deze documenten.

Ik heb een paar punten:
1. Waaruit zien we dat het aantal clusters in scholen nu lijkt te stabiliseren? Uit het grafiek specifiek voor

kinderen van leeftijd PO die]XEYorige week voor het OMT aanleverden zie ik ook niet direct een stabiliserend

trend. Wel is de curve minder stijl, maar dat kan ook te maken hebben met reporting delay.
1k heb net EXER crirt voor PO clusters opnieuw gedraaid en ik zie zeker geen stabilisatie
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Setting I School en kinderopvang

2. In het taartdiagram op pagina 10 van het web page rapport is het een beetje ongelukkig dat 0-3 en 50+

beide blauw zijn, naast elkaar komen te staan en dat de legende begint met de blauw die niet zichtbaar is. Je

zou de grote blauw stukje van het taartdiagram eerst kunnen zien als wat bij 0-3 vaalt.

3. Het lijkt me goede om iets van het “conclusies onderzoek en surveillance” rapport te melden. Ik vind de

tekst op pagina’s 5-6 en de grafieken onduidelijk — voor het publiek maar ook epidemiologisch gezien. In de

periode 18 sept t/m 7 maart is er behoorlijk veel aangepast op het testbeleid van kinderen en in hun
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aanwezigheid op school. Een logischer opsplitsing lijkt mij belangrijk.
4. We kunnen kijken naar opsplitsing in de school clusters naar docent/ kind. Voor wanneer moet dit klaar

zijn? Voor wie is het “conclusies onderzoek en surveillance” rapport bedoeld?

Groet

From SENET rivm.ni>

Sent: woensdag 17 maart 2021 09:43

CRESIERES ICT I

5.1.2e

5.1.2e |
5.1.2e

Subject: RE: factsheet besmettingen

Punten 1 en 3 gaan volgens mij over het stuk dat ik heb laten zien, deze kloppen. Enige toevoeging die ik nog zou

willen zien is in punt 3, namelijk dat Zowel besmette geregistreerde symptomatische én asymptomatische kinderen

zijn besmettelijk voor anderen. Ik weet namelijk niet hoe goed deze registratie van klachten wordt gedaan.

Sent: dinsdag 16 maart 2021 14:40

@rivm.n|>; JERE | 5.1.2e

Subject: RE: factsheet besmettingen

Beste allen,

Bijgevoegd is een korte samenvatting van de conclusies uit de onderzoeken en surveillance over

basisschoolkinderen. Klopt dit enigszins? Graag jullie aanvulling/correcties.

Kunnen we de veranderingen van inzichten in besmettelijkheid, en relatieve toename van besmettingen etc in de

deze groep enigszins duiden in het grotere geheel (bijv mbt volwassenen/ verloop epidemie) voor een update voor

de communicatie op de website?

Jullie input kan gebruikt worden om de huidige publiekscommunicatie op de website (zie het doc web page, regie

BE aan te passen. en zijn betrokken met com over een update van oa de

bolletjes figuur en ontwikkeling van een betere figuur test-positieven op de site.

Ook jullie suggesties voor de web page (in tracked changes) zijn welkom.

Aansluitend op onderstaande opmerking van EEN Er is uiteraard ook een sterke interesse op het verloop van

besmettingen bij de medewerkers. Hebben we daar nog aanvullende informatie over? Trends, info uit clusters?

Deze info staat deels in de wekelijkse sitrep, maar wordt ook vertaald in publieksinfo en in een wekelijkse

compilatie in een nota voor OCW.

Het streven is eind deze week de update voor de website te publiceren.
Dank alvast!

roe JERE

rom: EEE RET HEI - mal

Sent: dinsdag 16 maart 2021 13:29
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cy: EER NERY EE vm.
rivm.nl>

Subject: RE: factsheet besmettingen

Dank je[jEXEEY] helemaal helder. Het lijkt mij dat ze vooral uitleg nodig hebben bij al openbare data, niet zozeer

nieuwe informatie behalve dat we nu meer gemengde clusters geregistreerd zien (leerlingen en leraren) door het

uitgebreider testen bij leerlingen.

Als we straks een geanconimiseerd CoronIT nummer krijgen, kunnen we zien of onderwijsmedewerkers zich vaker

laten hertesten dan het algemeen publiek en een betere inschatting maken van testincincidentie. Van belang om

ook het aantal meldingen per 100.000 inwoners voor verschillende beroepsgroepen beter met elkaar te kunnen

vergelijken. Probleem is dat er voor de meeste sectoren geen goede noemers zijn om een aantal testen of

meldingen per 100.000 te kunnen berekenen.

Groeten,
5.1.2e

rom: CEI] (XE IKE) JEXECNo ivm.oi>
Sent: Monday, March 15, 2021 8:39 PM

riven. >; XIE] (EE CREE ENR
riven.l>I CKETI

rivm.nl>;rivm.nl>; CREE) ERE

rivm.nl>

Subject: RE: factsheet besmettingen

Hoi IEEE
Zie mijn opmerkingen in het mail van [Ein rood.

We horen het wel als je iets van ons nodig hebt.

Groet

From: BAEC rivm.nl>

Sent:

masndas 115 maart 2021 19:48

a rivm.nl>; Eid EAFAE] < @rivm.nl>; EE

@rivm.nl>

Subject: RE: factsheet besmettingen

Bij mijn weten deze aanvullende vragen van OCW nog niet gehad. Maar alles wat ik weet is dat die wekelijkse
nota’s nog steeds hun kant op gaan en dat de website geactualiseerd wordt morgen.

Het lijkt dat ze meer ook duiding vragen.

aandag 15 maart 2021 15:13

rivm.nl>;

Onderwerp: RE: factsheet besmettingen

HoEKER

Ik vind het vreemd dat ze het bij jou aankaarten terwijl er al een wekelijkse datastroom loopt. Ika

EEE. de contactpersonen LCI voor OCW, BEN BER 0 EPI. Misschien zijn deze vragen daar ook a

gesteld.
Er is vorige week juist weer alle beschikbare info op een rij gezet, zie bijlagen (nog niet deelbaar met OCW) en de

website wordt deze week weer geupdatet. Mogelijk is dus al besloten dat een deel van de info daar al op komt,
maar mogelijk ook niet. Andere vragen kunnen we mogelijk eenmalig beantwoorden, anderen hebben wij niet de

benodigde informatie voor.
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trom:I EXER ERE 1m.
Sent: Monday, March 15, 2021 10:08 AM

Subject: FW: factsheet besmettingen

HaIEEE
Zoals je weet probeer ik de werklast vanwege vragen vanuit OCW in te dammen en te reguleren. Na een tijdje stilte

hebben ze toch een hoop vragen bedacht waarop ze een antwoord willen al dan niet openbaar gepubliceerd. Zie

hieronder. Van een aantal vragen kan ik zo al zien dat wij die niet kunnen beantwoorden. Kunnen wij samen even

overleggen voor een antwoord aan OCW over wat we wel en niet kunnen danwel bij welke vragen we ons afvragen
waarom je dat uberhaupt zou willen weten (in het kader van......... "dan wijzen kunnen beantwoorden”.

Hartelijke groet

Met vriendelijke groet
512e

512e 51.2e

T:

Es rivm.nl

Centrum Infectieziektebestrijding (Clb) | Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)
Antonie v. Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

van: ESET BEJCEM© minocw n>Verzonden: maandag 15 maart 2021 08:52

Aan: EEL BREE] < @rivm.nl>

cc: GES EXPN JREXETN © inocu. > EEE IEEE or inocw n>
5.1.2 @ minocw.nl>

Onderwerp: factsheet besmettingen

peste NEY
Het beeld in de samenleving over besmettelijkheid en overdracht bij kinderen is in de afgelopen maanden enigszins

gewijzigd: waar eerst het idee was dat leerlingen niet of nauwelijks een rol speelden, zijn er nu vaker berichten

over uitbraken op scholen, ook in het basisonderwijs. Dit leidt tot zorgen bij leraren: kan ik het beleid en de

richtlijnen wel vertrouwen? Word ik niet gedwongen te werken in een situatie met veel risico’s? Ons antwoord is dan

dat het percentage positieve testen onder onderwijspersoneel significant lager is dan bij de populatie als geheel. Uit

de cijfers blijkt dus niet dat onderwijspersoneel een groter risico loopt dan andere beroepsgroepen. We krijgen hier

wel in toenemende mate vragen over, bijvoorbeeld hoe het aantal afgenomen tests in verschillende groepen en

eventueel hun testbereidheid het bovenstaande beeld kan vertroebelen, bijvoorbeeld omdat onderwijspersoneel zich

vaker laat testen dan de overige beroepsgroepen?

We zijn op zoek naar publieke informatie die ons helpt om de vragen die er leven in de sector goed te

beantwoorden en een zo volledig mogelijk beeld van de besmettingen in het onderwijs te kunnen laten zien, met de

juiste (objectieve) duiding. De huidige factsheet over onderwijs die OCW wekelijks van het RIVM ontvangt geeft al

veel bruikbare informatie, maar daarnaast hebben we een aantal aanvullende vragen voor jullie:

. Wat zegt het aantal besmettingen onder onderwijspersoneel afgezet tegen de totale populatie
onderwijspersoneel, vergeleken met, het percentage positieve tests bij andere beroepsgroepen/ contactberoepen?

5.1.2i Concept
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5.1.21 Concept

0 Zien jullie daarbij onderscheid tussen basisschoolpersoneel, personeel op middelbare scholen en personeel in

het mbo en hoger onderwijs?

5.1.2i Concept

o Op de RIVM-site staat: “Vanaf 31 augustus 2020 tot en met 10 januari 2021 zijn ruim 390.000 mensen die

werkzaam zijn in het onderwijs of kinderopvang getest. Van deze testen was 9% positief. Dit percentage is lager
dan het totaal van 14% bij de ruim 3,7 miljoen volwassenen getest in de teststraten in deze periode.” Kan dit

n geactualiseerd?

om zich te laten testen onder onderwijspersoneel hoger ligt dan bij andere

beroepsgroepen? Een gehoord kritiek is dat de noemer veel hoger ligt dan bij andere beroepsgroepen en dat

daardoor het percentage positieve testen vertekent. Hoe kijkt het RIVM hiernaar? Zijn er cijfers over percentage
geteste personen ten opzichte van het totaal aantal werkenden in de betreffende beroe ?

5.1.2i Concept

lo) Hoe moeten we de stijging van het aantal positieve tests onder 4-12-jarigen duiden? Moeten we dan kijken
naar het absolute aantal, of naar het juist lagere percentage positieve tests?

5.1.2i Concept

. Wat valt er te zeggen over het besmettings- en verspreidingsniveau op en rond de school, en bij
onderwijspersoneel, in relatie tot de bevolking als geheel? Hoe kunnen we deze situatie duiden?

coment][ofe]le=T
0 Eerder werd het signaal gegeven dat slechts weinig besmettingen op school plaatsvinden, en weinig
overdracht van kinderen op volwassenen plaatsvindt. Kunnen we dat (nogmaals) onderbouwen en openbaar
communiceren? Is dit beeld inmiddels anders?

5.1.2i Concept

0 Hoe verklaart het RIVM dat het percentage positieve testen onder hoger onderwijspersoneel ongeveer gelijk
is aan het basis- en voortgezet onderwijs, terwijl hoger onderwijspersoneel al veel langer thuis heeft gewerkt en

nog steeds thuiswerkt?

5.1.2i Concept

Zijn er cijfers beschikbaar van scholen die zelf coronatesten organiseren? Komt dit beeld overeen met

landelijke cijfers die door het RIVM worden geregistreerd, zoals het percentage positieve testen onder

a

. Kunnen jullie binnen de categorie basisschool- en BSO-personeel onderscheid maken tussen die twee

categorieén, zodat basisschoolpersoneel als aparte categorie kan worden gezien?

concent |[ole] [o=To

Bovenstaande informatie helpt ons om vragen die we krijgen goed te beantwoorden. Veel liever hebben we dat

deze informatie publiek wordt gecommuniceerd, bijvoorbeeld op https://www.rivm.nl/coronavirus-covid-

19/kinderen en wekelijks wordt geactualiseerd. Dan kunnen we daar naar verwijzen. Is dat mogelijk?

IK zal proberen ons overleg van volgende week naar morgen te verzetten, misschien kunnen we dan bespreken wat

mogelijk is.

Groet,


